
Miljøudvalget

Til: Fødevareministeren
Miljøministeren

Dato: 25. januar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Fødevareministeren bedes uddybe sit løfte til erhvervslivet, om at ”eksempel-
vis slagterier ikke skal betale mere i spildevandstakst, end det koster at rense
vandet”, jf. ”Minister i kovending om afgiftslettelse” i Børsen den 14. januar
2013, hvor ministerens udtalelse på møde med landbruget er gengivet, og i
tilknytning hertil bedes miljøministeren redegøre for om hun er enig med føde-
vareministerens udtalelse i Børsen den 14. januar 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Henrik Høegh
(V).

På udvalgets vegne
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